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Domnule Bănicioiu, domnule Ciurchea 

Bolnavii de hepatita C nu vă cred că aţi semnat contractele pentru tratamentul 

interferon-free, nu cred nici că aceste tratamente vor fi disponibile, nu doar la nivel 

DECLARATIV ci şi practic, celor care le aşteaptă . 

Este o amânare la fel cu restul amânărilor din fiecare lună a acestui an „un bip de 

încurajare” cum spunea un bolnav. Nu ştiu de ce nu pot scăpa de senzaţia că 

trageţi de timp,  pentru un eveniment care v-a schimba datele problemei în mod 

esenţial. 

Dar astazi nu vreau să vorbesc despre asta, nici despre cei peste 1000 de morţi de 

la începutul anului de care sunteţi vinovaţi, nici de cei 100-150 care vor muri în 

luna octombrie începând din 1 octombrie , data penultimei dumneavoastră 

promisiuni. Cu aceştia trebuie conştinţa dumneavoastră să „discute”. 

Astazi vreau să vorbim despre o frază apărută în „scrisoarea pentru asigurat” de pe 

pagina CNAS la punctul 9 care spune : „La controlul lunar şi la sfârşitul 

tratamentului, trebuie să înmânaţi medicului dumneavoastră curant (prescriptor) 

cutiile goale ale medicamentelor, pentru ca acesta să poată confirma că aţi luat în 

proportie de 100% medicamentele prescrise.“ 

Mie nu-mi vine să cred că nu-i o glumă proastă şi pe de altă parte mă îndoiesc că 

se fac glume pe paginile oficiale de stat. Mă tot gândesc de ce aţi scris lucru acesta 

şi nu găsesc o explicaţie logică.  

1. Dumneavoastră îi credeţi pe toţi românii asemănători dumneavoastră adică una 

să promită şi alta să facă! Greşiţi. Bolnavii de hepatita c nu sunt politicieni (or fi şi 

din aceştia dar la salariile pe care le au şi-au plătit de mult tratamentul…într-un fel 

sau altul!) nu doresc să se îmbogăţeasă cu preţul vieţii lor! 

2. Dacă cineva totuşi dintr-un motiv sau altul preferă să moară şi să vândă 

tratamentul atunci ruşinea pentru dumneavoastră ca politicieni trebuie să fie 

imensă. Ca să aduci pe cineva la un astfel de gest disperat înseamnă o „realizare“ 

pentru care v-ar invidia toţi duşmanii omenirii. 

3. Explicaţi-ne şi nouă de ce nu şi-ar putea vinde cineva tratamentul…fără cutie? Şi 

cum poate confirma medicul curant văzând o cutie goală că pacientul a luat „în 

proporţie de 100% medicamentele prescrise“? Dacă nu faceţi viremia lunar şi omul 

are transaminazele in limite normale…aveţi o problemă! Trebuie să aveţi încredere 

în duşmanul numit „pacient“! 

Propunerea noastră: să administraţi personal tratamentul fiecărui pacient 

convingându-vă după ce i-aţi îndesat tabletele pe gât că nu le-a ascuns sub limbă! 
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Cu din ce în ce mai multă milă pentru sufletele dumneavoastră 

Marius-Daniel Brabete (eu am primit tratamentul interferon-free pentru 200 000 de 

Euro şi nu a interesat pe nimeni dacă le-am luat sau nu……înafara mea!) 

 

 


